
Our Directions

1. 东三环由北向南方向

由亮马桥直行向南——至亮马河南路右转向西——至三里
屯北小街左转向南——至三里屯西六街左转——前行50米
即到达北京英国学校（小学）。

2. 东三环由南向北方向

农展桥路口左转向西——沿东直门外大街直行——至三里
屯北小街右转——遇第一个红绿灯右转——路北侧即是北
京英国学校（小学）。

3. 机场高速进京方向

到东直门桥左转往东——沿东直门外大街直行——第三个
红绿灯左转往北——沿新东路（辅路）直行到第一个红绿灯
右转到达三里屯西六街——过第一个路口，路北侧即是北京
英国学校（小学）。

1. From the 3rd Ring Road from the North 

Follow the road to Liangmaqiao, head south - turn right at 
Liantmaqiao South Road - turn left at Beixiaojie, Sanlitun Rd. Turn 
left at Xiliujie, Sanlitun Rd, then you will find our primary campus on 
your left hand side.

2. From the 3rd Ring Road from the South

Once on the 3rd East Ring Road, head north - turn left at Dong Zhi 
Men Wai Street - turn right at the third intersection onto Sanlitun 
Beixiaojie - turn right again at the first set of traffic lights onto 
Sanlitun Xiliujie, then you will find our primary campus on your left 
hand side.

3. From the Airport Expressway

Follow the road into the city centre. Turn left at Dong Zhi Men 
Bridge. Drive along Dong Zhi Men Wai Street, turn left at the third 
set of traffic lights onto Xin Dong Lu (side road); then turn right 
at the first set of traffic lights onto Sanlitun Xiliujie. Pass the first 
intersection, then you will see our school on your left hand side.

     Primary Campus 
No. 5 Xiliujie, Sanlitun Road, Chaoyang District, Beijing.
北京市朝阳区三里屯路西六街5号,北京英国学校（小学）。

     Early Years Campus
No. 7 Beixiaojie, Sanlitun Road, Chaoyang District, Beijing.
北京市朝阳区三里屯路北小街7号，北京英国学校（幼儿园）。
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Please contact us on (+8610)  8532 3088 if you have any difficulties or require a Chinese speaker to help with directions.


